
 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande 

 

Plan för ökad trygghet i Uppsala under sommaren 2016 
 

Den senaste tiden har flera rån och våldsbrott inträffat i centrala Uppsala och media har 
rapporterat om att otryggheten ökat i centrala Uppsala, särskilt runt Resecentrum. Uppsala ska 
vara tryggt för alla, oavsett ålder, kön, var man bor eller hur länge man har bott här. En allt högre 
andel av medborgare upplever dock att det inte är tryggt att vistas i centrala delar av staden 
kvällstid då flera gäng med ungdomar allt mer dominerar stadsbilden. 

Under påskhelgen var det oroligt i Gottsunda och Valsätra med bland annat flera anlagda 
bränder och stenkastning mot en buss. Räddningstjänsten fick i området eskorteras av poliser 
med sköldar. Händelserna under påskhelgen visar på ett stort problem med ett fåtal ungdomar 
i de utsatta stadsdelarna. Socialtjänsten har, tillsammans med andra aktörer, arbetat för att 
skapa trygghet och förebygga våld och andra incidenter, men insatserna har varit korta och 
oftast tillfälliga.  

Att det i Uppsala kommun även finns ett mycket stort antal ensamkommande flyktingbarn 
som behöver stöd och aktiviteter är en grund för oro inför den stundande sommaren. Nu 
närmar sig sommaren och flera av dessa ungdomar har ingen ordnad tillvaro med 
sommarjobb, fritidsaktiviteter eller ens någon vuxen att förlita sig på.  

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till kommunstyrelsens ordförande, 
Marlene Burwick (S): 

 
Vilka åtgärder vidtas av kommunen inför sommaren 2016? 

 

 

 Mats Gyllander (M) 

 
 


